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Aneka: Moja težava tukaj in pri tem dokumentu za Dr. Alexa je, da imam na voljo le zelo osnovne 

metode za posredovanje izjemno zapletenih in naprednih medicinskih in tehnoloških konceptov. 

Poskušam pisati na način, ki je razumljiv za različne ravni ljudi. 

 

Druga težava je, da čeprav sem zdravnica, ker nisem študirala na Zemlji, nimam znanja o enakovrednosti 

- poimenovanju imen med tu in Zemljo ali o čisto človeških medicinskih pojmih v smislu terminologije. 

Obstaja jezikovna ovira in še ena ovira - medicinska. Poleg tega je tu še to, kar nalaga UFoP (Federacija). 

 

Ostane mi, da poskušam iz kokosovega oreha, prazne škatle za kosmiče, belega lepila in škarij izdelati 

napreden računalnik. Zelo resno mislim. In pri tem ne mislim samo na jezik, ampak tudi na zelo človeške 

medicinske koncepte, s katerimi moram delati. 

 

In zelo človeška medicinska terminologija mi ni povsem znana, saj medicine nisem študirala tam, ampak 

tukaj. Zato je treba nenehno raziskovati, ali je ta ali oni biokemični proces znan na Zemlji in pod kakšnim 

imenom. In delati s tistim, kar je ostalo. 

 

Priročno pri tem je, da je tisto, kar ostane, razumljivo povprečnemu človeku. Vendar menim, da to ne 

zadovoljuje zdravnikov v celoti. Vendar delim le to, s čimer se soočam kot zdravnica, ki ni človek in 

poskušam taygetsko medicinsko znanost, umestiti v okvir razumevanja človeške medicine, kot da bi 

skušala kvadratnega prašiča spraviti v okroglo luknjo. 

 

Poleg tega mi doktor Alex predstavlja primere, vendar mi ne predstavi celotnega kliničnega pregleda, saj 

pričakuje, da mu bom dala odgovore. Jaz tega ne morem storiti, ne da bi bila ob njem s svojimi 

instrumenti in neposredno diagnosticirala pacienta. To pravim samo zato, da me boste razumeli, da ni 

tako preprosto. 

 

---------------------------- 
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Dr. Alex: Drage Yazhi, Anéeka, Senetre in vse druge pozitivne duše Taygete. 

 

Ne dvomim o lažnosti te svetovne plandemije, toda moj ozek 3D um, oblikovan s človeško znanostjo, 

dvomi o nekaterih stvareh: 

 

Najprej o IZJEMAH: Jasno je, da je bilo 99 % diagnoz in smrti zaradi "Covida" v resnici drugih bolezni, ki 

so dale pozitiven test PCR, ki je neuporaben. Ne verjamem skoraj nič od tega, kar pravi uradna znanost, 

vendar po mojih kliničnih izkušnjah obstajajo primeri, ki jih ni mogoče razložiti s preprosto spremembo 

imena. 

 

Nimam tehničnih sredstev niti taygetskega znanja, zato se opravičujem za dvom. Sklicujem se SAMO na 

primere zdravih ljudi, NE cepljenih, starih od 30 do 50 let, pri katerih so se razvili zelo hudi primeri 

obojestranske pljučnice (bilateral pneumonia). Takšni primeri so vedno obstajali, vendar ne tako 

pogosto, tako hudo in v takšni starosti, kot smo jim priča danes. Analiziram realnost, ki jo vidim, in nekaj 

se ne ujema. Če se strinjamo, da virusa ni, kaj je potem vzrok? 

 

Anéeka: Pozdravljeni, dr. Alex. Najlepša hvala, da ste se obrnili na nas, še posebej name. Pomagali vam 

bomo, kolikor bo mogoče. 

 

Menimo, da je nemogoče, da bi pojasnili vse primere. Vendar moramo v okviru našega razumevanja z 

zgodovinskim opazovanjem še vedno vztrajati, da so vedno obstajale epidemije, skupine bolnikov z 

enakimi kliničnimi težavami ali simptomatiko, ki ne spadajo na znani teren. To pomeni, da gre preprosto 

za stanja, ki so bila vedno prisotna in za katera se ne ve, od kod so prišla ali kaj jih je povzročilo, le da so 

danes priročno pripisana Sars-Cov-2. 

 

Za zanesljivo ugotovitev vzrokov, bi bilo treba opraviti temeljito preiskavo vsakega od teh primerov, ali 

skupin primerov. Vendar pa je iz našega okvira znanstvenega razumevanja in na podlagi dokazanih 

dejstev z našega vidika, vzroke za takšne bizarne patologije mogoče pripisati praktično čemu koli 

drugemu kot Sars-Cov-2. 

 

Dr. Alex: Ali gre za pretirane patološke odzive na virusne eksosome, ki jih okrepi elektromagnetno 

sevanje? 

 

Anéeka: Glede na zgoraj povedano, da, menimo, da bi bilo smiselno razložiti številne primere, ki jih 

povzročajo umetni virusni eksosomi ali umetni vzroki, ki jih aktivirajo elektromagnetne frekvence, ne 

glede na to, ali spadajo v razred 5G ali ne, saj so naši laboratoriji odkrili prisotnost tovrstne tehnologije v 

napačno poimenovanem Sars-Cov-19. 



Menimo, da je zelo verjetno, celo gotovo, da upravljavci plandemije aktivirajo svojo nanotehnologijo v 

skupinah ljudi ali celo pri posameznikih v regijah, ki so jih izbrali iz kakršnih koli razlogov, da bi preizkusili 

delovanje sistema. 

 

Cepiva v bistvu vsebujejo nanotehnologijo z izjemno naprednimi zmožnostmi genskega spreminjanja na 

ravni Zemlje, ki zahteva omrežja za prenos podatkov z uporabo mikrovalovnih in/ali elektromagnetnih 

polj kot metodo nadzora nad cepljenimi ljudmi, da bi njihova telesa in misli spremenili v terminale tipa 

transhumanizem-bio-računalnik, ki so popolnoma pod njihovim nadzorom. 

 

Prav tako smo priča zmožnosti spreminjanja necepljenih oseb z uporabo prenosa (ali okužbe) tehnologije 

med cepljenimi in necepljenimi, skupaj s predhodno prisotnostjo takšne tehnologije, ki jo je splošno 

prebivalstvo zaužilo in dihalo več let, v okviru priprav na uvedbo cepljenja, ki uporablja koncept Sars-

Cov-2 kot izgovor za uporabo strahu, kot metode pritiska na splošno prebivalstvo, da ga sprejme 

(cepljenje). 

 

Dr. Alex: Mož moje sestre, športnik, necepljen in star 49 let, je skoraj umrl zaradi obojestranske 

pljučnice, in čeprav si je opomogel, še vedno potrebuje kisik pri skoraj vsaki dejavnosti. Razložim si lahko 

le, da se je to zgodilo, ker je virusni eksosom iz naključnega koronavirusa ali spike beljakovina iz cepiva 

"okužila" to osebo in se je nato poslabšalo zdravje zaradi nekega povezanega dejavnika. 

 

Anéeka: Razumem, da je to najpreprostejša razlaga in da je zelo verjetna. Vendar pa spada natanko v 

skupino primerov, za katere vztrajamo, da so vedno obstajali, vendar jih danes priročno pripisujejo Sars-

Cov-2. Vendar, če pogledamo stvari podrobneje vidimo, da je logično, da ga povzroča tudi 

nanotehnologija, ki jo vsebuje grafen, celo okoljsko pridobljen grafen, v neštetih izdelkih in predelani 

hrani, vključno s Chemtrails. 

 

Tem primerom je treba dodati še vzroke za poslabšanje zaradi psiholoških dejavnikov, povezanih s samo 

dinamiko plandemije, in te dejavnike psihološkega poslabšanja je treba jemati zelo resno. 

 

Dr. Alex: Elektromagnetno sevanje vrste 5G? 

 

Anéek: Dolgotrajna in ponavljajoča se izpostavljenost elektromagnetnemu sevanju zadostuje za 

nastanek hudih kliničnih stanj, ki ustrezajo simptomatiki, ki se pripisuje Sars-Cov-2, poleg tega, da služijo 

kot način nadzora in aktiviranja tehnologij, ki jih vsebujejo napačno poimenovani cepiva. Dolgotrajna 

izpostavljenost WIFI, visokonapetostnim kablom in drugim močnim elektromagnetnim virom bo 

povzročila fizično poslabšanje, slabosti in bolezni vseh vrst, ki jih je mogoče razlagati kot nerazložljive in 

jih ponovno pripisati Sars-Cov-2. 



 

Dr. Alex: Respiratorni (Dihalni sistem) ali drugi toksini? 

 

Anéeka: Ni jih mogoče izključiti, vendar jih je nemogoče določiti brez ustrezne študije vsakega primera. 

Izpostavljenost azbestu, kemikalijam, topilom in celo okužbam s sporami gliv, kot je tista, ki raste v starih 

knjigah, na vlažnih mestih in je skoraj neopazna, ali nevarna črna gliva, ki raste na vlažnih mestih v hišah 

in stavbah, ali alergije različnih vzrokov, vključno s hrano, med številnimi drugimi možnimi dejavniki, 

povzročajo hude bolezni dihal, ki se ujemajo z atipičnimi pljučnicami, ki se nato pripisujejo Sars-Cov-2, 

brez kakršne koli potrditve, razen testa PCR, za katerega se je že izkazalo, da je popolnoma napačen in 

neuporaben. 

 

Dr. Alex: In celo zdravljenje v bolnišnici? 

 

Anéeka: Latrogene bolezni (Iatros = zdravnik + Genica = vzrok, za javnost), tj. tiste, ki jih povzročijo 

zdravniki sami ali zaradi zdravniških napak, so po naših najnovejših podatkih tretji najpogostejši vzrok 

smrti samo v Združenih državah, tretji za boleznimi srca in ožilja ter rakom. To so uradno sprejeti 

podatki. 

 

Ker so po našem mnenju vzroki patologij in smrti, tako bolezni srca in ožilja kot raka, neposredno 

posledica zdravniških napak, ki temeljijo na tem, kar narekujejo farmacevtske družbe in ista zdravniška 

mafija, ki nima v mislih zdravja javnosti, temveč lastne dobičke, prenesemo iatrogene bolezni na prvo 

mesto vzrokov stanj in smrti na planetu Zemlja, ki jih je mogoče pripisati patologiji. 

 

Kot primer zgoraj navedenega navajam le napačno razumevanje holesterola, njegovih učinkov, uporabe 

in vzrokov v človeškem telesu, uporabo in zlorabo zdravil za zniževanje holesterola pri bolnikih, kar ima 

za posledico stranske učinke teh zdravil, ki v mnogih primerih vključujejo tudi smrt. Prav tako pa tudi 

pomanjkanje pravega razumevanja vzrokov in pravilnih načinov zdravljenja raka s kriminalno uporabo 

radioterapij in kemoterapij, ki raka le še poslabšajo, ter z nepotrebnim odstranjevanjem številnih 

malignih tumorjev, ki med kirurškim posegom raka le razširijo na okoliško zdravo tkivo. 

 

Na podlagi zgornjega primera lahko ugotovimo, da so malomarnost, uporaba zdravljenj v bolnišnicah, 

kot so neselektivna uporaba respiratorjev, zloraba agresivnih zdravil in antibiotikov ter resno 

pomanjkanje individualne oskrbe na splošno, ki je posledica razčlovečenja zdravstvenega osebja, tako 

zdravnikov kot medicinskih sester, dodani programi, ki jih medicinska mafija vsiljuje tako zdravstvenemu 

osebju kot bolnišničnim ustanovam... so vzrok ne le za plandemijo, temveč tudi za skoraj vse druge 

težave, stanja in patologije, tipične ali netipične, a-tipične ali nerazložljive, ki se pripisujejo prisotnosti 

lažnega  Sars-Cov-2. 

 



Treba je omeniti, da so enaki protokoli postopkov ob preprostih sumih domnevne Sars-Cov-2 slike, ki 

nesmiselno zavračajo vse druge verjetne vzroke, povzročajo, da zdravniki zločinsko nadaljujejo z 

agresivnim zdravljenjem, da bi rešili simptomatsko stanje, ne da bi opravili popolno preiskavo bolnika, 

tako fizično kot okoljsko, kar neposredno povzroča razvoj iatrogenih situacij v količini in odstotku, ki ju 

prej nismo videli. 

 

Dr. Alex: Kako cepiva povzročajo neplodnost, s poškodovanjem placentarnega sincicija ali z uničenjem 

spermatogonije v semenčicah? 

 

Anéeka: Ne da bi izključili, kar ste omenili, je postopek zamenjava specifičnih verig DNK, ki nadzorujejo 

reproduktivne procese v gonadah, z uporabo sintetičnih retro-virusov s pomočjo nanotehnologije. 

 

Dr. Alex: Ali se lahko prenaša z materinim mlekom (mati - otrok), semenom (spolno), slino (poljubljanje), 

aerosoli (kašelj v bližini)? 

 

Anéeka: Vsekakor se lahko prenaša na te načine in tudi po zraku. Vendar pa se zdi, da ima doseg dva 

metra na neposreden način, kar zadeva neposredni eksosom. 

 

Dr. Alex: Ali gre za grafen (ki ga tvorijo samo šestkotniki) ali penta-heksa-heptagen? 

 

Anéeka: Grafen je nanotehnološki. V telesu se oblikuje sam, ker je daljinsko programiran ali vnaprej 

programiran, in prevzame strukture, potrebne za vsako delo, ki ga namerava opravljati. Vidimo, da to 

zmede človeške raziskovalce, ki ga očitno želijo uvrstiti v fiksno strukturno obliko in ga uvrščajo med 

različice, znane kot heptrafen, medtem ko se v resnici lahko prilagaja številnim oblikam in spreminja 

sestavo ali natančno molekularno ali atomsko obliko ter se prilagaja trenutnim zahtevam. To se doseže s 

strukturnim programiranjem grafena na atomski ravni. 

 

Dr. Alex: Ali jih lahko elektromagnetni impulzi trajno deaktivirajo? 

 

Anéeka: V naših najnovejših poskusih se deaktivirajo le za trenutek in dokler je elektromagnetni impulz 

vklopljen. Ko jih izklopimo, se vrnejo v normalno stanje. 

 

Dr. Alex: Opravičujem se za to spraševanje, vendar sem želel oblikovati večino vseh svojih dvomov, da bi 

jih lahko posredoval drugim zdravnikom in znanstvenikom na Zemlji. Žal ne bom mogel razkriti, kdo mi je 



posredoval informacije, ker bi me imeli za norega. Informacije bom uporabil za iskanje zemeljskih 

informacij, s katerimi bom utemeljil informacije, ki ste mi jih dali, na način, ki bo prepričljiv za Zemljane. 

 

Anéeka: Ravno nasprotno. Hvala lepa Dr. Alex, zahvaljujemo za vam za sodelovanje z nami. Vaša 

vprašanja so zelo natančna in potrebna, meni osebno pa pomagajo, da si lažje predstavljam, v katero 

smer naj usmerim svoja raziskovalna prizadevanja na to temo in kako naj vse skupaj predstavim javnosti. 

 

------------------------ 

 

Vprašanja anonimnih sledilcev: 

 

Vprašanje: Posebno pozornost sem posvetil vprašanju nanosingularnosti, saj če ima nanobot zmožnost 

samoreplikacije v gostitelju, se bojim, da bi se fiziološko in biokemično obnašanje gostitelja popolnoma 

izkrivilo. Ali lahko poveste, kakšne spremembe vidite kot posledico uvajanja takšnih tehnologij v 

človeško telo? Ali se soočamo s popolnoma drugačno vrsto? 

 

Anéeka: Nastala bo povsem druga vrsta. Grafen je sredstvo ali snov, ki ustvarja, proizvaja ali vsebuje 

zelo napredno nanotehnologijo, ki lahko na daljavo spremeni določene gene v vsaki osebi in jih 

nadomesti z novimi, da bi ustvarila hibridizacijo in umetno spreminjanje ne le celotne populacije, temveč 

tudi določenih ljudi. 

 

Posledice tega so tako resne, da se povzamejo v uničenje človeške vrste in rojstvu nove vrste, katere 

notranji organi in celična struktura predstavljajo natančne in specifične značilnosti, ki jih upravljavci 

želijo za vsakega posameznika. 

 

Tako lahko vojakom in delavcem omogočijo večjo moč in vzdržljivost, ko jih zavržejo, pa jim te 

sposobnosti odvzamejo. Znanstvenikom, ki delajo zanje, lahko podelijo vrhunske inteligenčne 

sposobnosti, ki pa so popolnoma pod njihovim nadzorom, saj lahko nadzorujejo tudi čustva in misli 

vsakega posameznika. Pustijo jih v popolnoma robotskem stanju ali pa jih pustijo v stanju občutka, da 

imajo nadzor nad svojim življenjem, čeprav dejansko vse nadzoruje kriminalna kabala ali entitete, ki so si 

Zemljo vzele za svojo. Nekaterim skupinam prebivalstva prepusti, da nadaljujejo svoje življenje v novi 

civilizaciji, ne da bi se zavedali ravni nadzora, ki ga izvajajo nad njimi. 

 

Kakorkoli grozno je to, kar opisujem zgoraj, pa se po mojem mnenju ne razlikuje toliko od tega, kar se na 

Zemlji dogaja že dolgo pred pojavom vsega tega. Lahko pa vam zagotovim, da so njihovi nameni popolno 

uničenje planetarne družbe in kulture z absolutnim nadzorom nad prebivalstvom po lastni izbiri in 

odstranitev presežkov, ki se jim zdijo neuporabni. 



Vprašanje: Na podlagi zgoraj navedenega se sprašujem naslednje: Če se soočamo z drugo popolnoma 

neznano vrsto, ali naj domnevamo, da sta vedenje in biologija oseb, ki so prejele "cepiva", tuja temu, kar 

zemeljska znanost pozna kot vedenje in biologijo človeškega bitja? 

 

Anéeka: Da, vsako cepljeno osebo lahko, če ne celo moramo, obravnavati kot osebo, ki je že brezupno 

pod nadzorom nanotehnologije v njej in zato ni sposobna lastnih misli, če se jim sploh zdi, da jih imajo, 

vsaj v teh zgodnjih fazah. Ker se zavedam, kako grozno zvenijo moje besede. Hočem reči, da za njihovo 

vedenje, ideje, reakcije in misli ni več mogoče zagotoviti, da izvirajo iz njih samih, temveč iz naročila, ki 

ga od zunaj njihovega telesa programira sam sistem. To je popolnoma tuje biologiji in vsemu, kar 

opredeljuje človeka kot takega. 

 

------------------------ 

 

O že danem laboratorijskem poročilu: 

 

Anéeka: Ena stvar, ki je v poročilu manjkala, vendar je bilo tega že preveč in je manjkala, je, da grafen 

včasih v telesu zavzame obliko ostrih stvari in je toplotno občutljiv. Ali je prozoren ali ne, ni toliko 

odvisno od materiala, temveč od oblike vezi med njegovimi molekulami. To je pomembno. Gre za to, da 

teh oblik ni, nenadoma pa se pojavijo, ker jih grafen oblikuje kot razbite steklene kristale. Znotraj njih se 

režejo krvne žile. Še en način, kako se nanogen vklopi, pa je, ko pride v stik s telesno toploto, pri 

temperaturi človeškega telesa, to je med 36° in 38 °C. 

 

Prosim, upoštevajte, da to, kar vam pripovedujem, ni teorija ali špekulacija, temveč rezultat dveh tednov 

laboratorijskega dela tukaj z vzorci in računalniškimi modeli ter s 150 stekleničkami cepiv treh različnih 

blagovnih znamk. Torej to niso več špekulacije. To je trdna medicinska znanost. V laboratoriju imam 180 

kultur živega organskega tkiva, vidim, kaj cepivo naredi z njim in kako napreduje. In v laboratoriju po več 

ur na dan delata Senetre in Dhor Kaal'el in očitno tudi jaz. 

 

Že takoj po vbrizganju povzroča ogromno škodo. Še večjo škodo pa bo povzročil, ko se bo množično 

aktiviral. Vendar se lahko aktivira od osebe do osebe in ne množično. To pomeni, da se nekateri deli 

prebivalstva ali celo posamezni ljudje že aktivirajo. 

 

In to niti ni Chip kot tak. Ko je ves grafen vgrajen v celice, se celotno telo spremeni v ogromen čip. 

Celotno telo je tisto, ki oddaja podatke v omrežje 5G, in ne nano čip v njem. 

 

Druga stvar je, da ima grafen polimorfno sposobnost, zato je včasih prozoren, se pojavi samo kot 

fibromi, ali pa se sploh ne pojavi pod mikroskopom, le elektronskim, včasih pa tudi s tem ne. Tako 



človeški zdravniki pri obdukciji ne bodo imeli razlage za notranje poškodbe, ki jih vidijo. Če se vrnemo k 

temu, kar vedo, potem bodo krivdo pripisali virusu, ker ne vedo več ali ne razumejo več. 

 

Robert: In zemeljski zdravniki ne morejo vedeti, kaj je grafen? Ne pušča ničesar kot prstni odtis, po 

katerem bi ga lahko prepoznali? 

 

Anéeka: Da, vedo za grafen, vedo za reakcije, ki jih lahko ima na ljudi v organizmu, toda na kemični ravni 

nimajo pojma o ravni tehnologije v grafenu. Ne gre za grafen in to kot snov ali material, kot pravijo 

ljudje, za kaj je grafenov oksid? Gre za nanotehnologijo, ki daleč presega človeško razumevanje in 

uporablja grafen kot glavni, a ne edini material za izdelavo pametnega prahu. 

 

To pomeni, da je grafen le glavni material pametnega prahu NanoGrafena, vendar ne edini, saj sem 

našla borij, stroncij, zlato, aluminij in jeklo v sami strukturi vsakega delca nano grafena ali pametnega 

prahu. 

 

Kako deluje nanoGrafen, je za človeško znanost skrivnost in znanstvena fantastika, vendar ne zame 

tukaj. Tu je dobro razumljivo. Gre le za to, da se lahko, kot vemo tukaj, tehnologija nanoGrafena uporabi 

za dobro. To je samo tehnologija. Odvisno od tega, kdo jo ima. Toda moja tehnologija tukaj in v mojem 

laboratoriju je boljša od nanoGrafena, zato je ne potrebujemo več. Zato jo dobro poznamo. 

 

Kdor nadzoruje frekvence, ki posledično nadzorujejo nanoGrafen, bo nadzoroval, kaj počne grafen. 

Prevzeti morate nadzor nad samim sistemom. Kar lahko človeštvo naredi, je, da prevzame nadzor nad 

5G in podobnimi telefonskimi sistemi, saj se odziva tudi na druga frekvenčna območja. Pri nekaterih bi 

sistem že odložili. Prav tako izgubijo nadzor nad točkami na zemljevidu, ki niso pokrite. 

 

Prav tako je mogoče oddajne frekvence nevtralizirati z drugimi frekvencami, nastavljenimi na nasprotne, 

uničujoče frekvence. Veliki EMP-ji bi uničili elektroniko anten. 

 

Za uničenje antene pa ni treba, da je zelo velika. To je lahko rešitev. EMP je tako velik, kot ga lahko 

naredite z avtomobilskimi akumulatorji. To bi uničilo anteno, če bi bila aktivirana spodaj. EMP postavite 

pod anteno, aktivirajte ga, nato odidite in antena je uničena. Vsaj v teoriji. 

 

Le da z avtomobilom ne morete pripeljati EMP-jev, ker se bo tudi ta scvrl. Razen, če gre za starejši avto, 

ki nima ničesar elektronskega. Samo platinski razdelilnik ali fizični kontakti, brez elektronskega vžiga, in 

gravitacijski uplinjač. 

 



Robert: Ali bodo ruska in kitajska cepiva testirana? 

 

Anéeka: Zaradi pomanjkanja vzorcev ne, vendar to ne pomeni, da so različna. Brez Covida ni potrebe po 

nobenem, gre za enak izgovor. So enako slaba kot zahodna in morajo imeti enako vsebino. 

 

Druga točka je, da mi od tu, da, smo sposobni razumeti nanoGrafen, ker naša medicinska tehnologija in 

genska manipulacija presega grafen do te mere, da za spreminjanje in manipulacijo genov ne 

potrebujemo ničesar »nano«, to počnemo z energijo. In da, lahko bi razložila kako. 

 

 

 

 

 

Prevedel: Stane 


